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49 AUTOGRIP

CMD 前推固定式橡膠筒夾夾頭
DEAD LENGTH COLLET CHUCK
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Radial clamping
徑向夾持

擋料塊
BLOCK

CMD-筒夾夾持方式
CMD-type Clamping method

夾緊時，工件不會往前位移。
When clamping, the workpiece does not 
shift forward.

保留規格修改的權利
Subject to technical changes

技術規格 SPECIFICATIONS

型號 套筒行程 最大夾持能力
Max. Chucking Capacity  容許最大入力 最大夾持力 最高迴轉數 重量 使用筒夾 適用迴轉缸 最大使用壓力

Model

Plunger 
stroke

圓棒
Round

六角材
Hexagom

方材
Square Max. D.B. pull Max. clamping 

force Max. speed Weight Matching steel 
collet Matching Cyl.

Max. pressure

mm mm mm mm kN (kgf) kN (kgf) min-1 (r.p.m.) kg MPa (kgf/cm2)

CMD-80CMD-80 4.5 5~80 8~68 8~56 50.0(5100) 115(11730) 6500 6.3 RG-80 TK-A1287 2.3(23)

外型尺寸 DIMENSIONS

Model A A1 A2 B C (H6) D E E1 F G max. G min. H J K max. L L1 M

CMD-80CMD-80 230 170 150 101 220 171.4 6 33 58 12.5 8 18 85 M95x2 3~M16X35 24 61

  ● 精簡輕量設計，結構簡單。
  ● 前推夾持，搭配擋料塊機構，徑向夾持零位移，有效控制工件進給長度。
  ● 搭配AUTOGRIP橡膠筒夾，避免工件被推動，保護工件表面。
  ● 擋料塊與防塵蓋可互換，兼具通孔加工與防屑功能，適用於副主軸夾持，降低夾

持拉壓力。
● Compact and lightweight design with simplifi ed structure.
● Dead length clamping with a built-in work stop ensures zero axial movement for 

precise workpiece positioning.
● Compatible with AUTOGRIP rubber collets to prevent forward push and protect the 

workpiece surface.
● Interchangeable work stop and dust cover for through-hole machining and chip 

protection. Ideal for sub-spindle clamping with reduced axial clamping force.

    ■■ J 值為連結螺帽未車製螺牙時的孔徑。
K max 值為連結螺帽可車製螺牙之最大規格，可依實際需求訂製。

    ■■ J is the hole diameter of blank draw nut. 
K is the maximum thread specifi cation and it could be customize.

前推固定式




